
Vážení přátelé, milí návštěvníci našich internetových stránek, 
  
naše fakulta má za sebou plodnou, více jak šedesátiletou historii, která 
zformovala již několik generací vynikajících umělců. Její ustanovení jako 
součásti Janáčkovy akademie múzických umění znamenalo završení snah Leoše 
Janáčka směřujících k založení vysoké umělecké školy ve druhém největším 
městě republiky.  
 
V dnešní době fakulta disponuje výrazným uměleckým potenciálem, který je 
umocňován řadou aktivit přesahující rámec školy i státu. O kvalitě našich 
studentů svědčí fakt, že jsou přijímáni ke stážím na řadu špičkových 
zahraničních škol, jsou úspěšní na poli interpretačních soutěží a konkurzů, patří 
mezi  tvůrce dnes již prestižních kulturních akcí a mnozí z nich nacházejí své 
uplatnění v zahraničí. Na fakultě každoročně hostují desítky vynikajících 
zahraničních pedagogů, kteří výrazně přispívají k inovacím výuky, konají se zde 
Mezinárodní interpretační kurzy, Mezinárodní setkání kontrabasistů a dnes již 
evropsky renomovaná Soutěž Leoše Janáčka. Nemalý je rovněž vklad pro již tak 
bohatý brněnský koncertní život – fakulta ročně uspořádá téměř dvě stě 
koncertů, významná a poslední dobou velmi úspěšná jsou představení Komorní 
opery, stejně jako slibně se rozvíjející mezinárodní festival „Setkávání nové 
hudby plus“. 
 
Přes tyto vpravdě pozitivní tendence je nutné, aby vývoj naší fakulty dále 
reagoval na reálné potřeby moderního vzdělávání zvláště v souvislosti s 
budoucím uplatněním našich absolventů, stejně jako v možnostech získávání 
širšího počtu kvalitních uchazečů o studium. V tomto ohledu fakulta v nejbližší 
době chystá vedle realizace Evropských projektů v rámci operačního programu 
„Vzdělávání pro konkurenceschopnost“(projekt Inovace studijního programu 
Hudební umění nebo projekt Výzkumných týmů) rovněž akreditace nových 
oborů Jazzové interpretace, Interpretace staré hudby a dále otevření oboru Hra 
na tubu. 
  
Závěrem bych chtěl popřát celé akademické obci Hudební fakulty JAMU hodně 
tvůrčí energie potřebné pro úspěšný proces výuky a naší veřejnosti pak ty 
nejlepší absolventy, kteří budou svou prací vytvářet kvalitní prezentaci českého 
hudebního umění doma i za hranicemi. Potencionálním uchazečům o studium, 
kterým jsou tyto internetové stránky určeny snad nejvíce, pak přeji, aby obstáli 
v náročném přijímacím řízení a mohli společně s námi nejen rozvíjet poslání a 
cíle fakulty, ale nalézat i další možnosti realizace na poli vyspělé hudební 
kultury. 
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